
Referat af Bestyrelsesmøde den 16. april 2024 

Til stede var: 

Kenneth Strømdahl 

Mads Boye 

Allan Cheng 

Thomas Boe Bramsen 

Rasmus Kofoed 

 

Dagsordenens pkt. 1. Status på opgaver i bestyrelsen. 

I. Referaterne er færdiggjort og lægges på webben. 
II. Mads havde et færdigrevideret regnskab parat til Generalforsamlingen. 
III. Allan ville opdatere webben og Facebook. 
IV. Thomas orienterede om status på Søgruppen. Der ville blive givet en status i 

forbindelse med formandens beretning. 

 

 

Dagsordenens pkt. 2. Siden sidst. 

i. Kenneth har rykket kommunen for et svar vedr. den udsivning af ”vand” fra 
Rudersdals anlæg på Malmmosevej, som tydeligt finder sted . 

 

Dagsordenens pkt. 3. Generalforsamling 

i. Indkaldelse til Generalforsamlingen senest 14 dage før med indkomne forslag 8 
dage før. 

ii. Bestyrelsen godkendte indkaldelsen. Man ville spørge sidste års dirigent Torkild om 
han ville være dirigent igen. Rasmus ville spørge sin nabo Thorkild. 

iii. Kenneth gennemgik de punkter som han havde til bestyrelsens beretning.  
iv. Medlemslisten var nu opdateret med mailadresser på alle medlemmerne og 

telefonnumre. 
v. Mads gennemgik status på kontingentindbetalinger. 
vi. Der forelå 2 forslag til nye bestyrelsesmedlemmer. De pågældende skulle give 

endeligt tilsagn. 



 

Dagsordenens pkt. 4. Dialogmøde med kommunen LTKF og Kollelev Grundejerforening. 

i. Næste møde er planlagt til den 14. juni 2024. 
 

Dagsordenens pkt. 5. Årshjul aktiviteter. 

i. Bestyrelsen gennemgik kommende aktiviteter. 

Dgasordenens pkt. 6 Kommunikation til foreningens medlemmer. 

i. På baggrund af det opdaterede medlemskartotek kunne indkaldelsen udsendes pr 
mail. 

Dagsordenens pkt. 7 Eventuelt. 

i. Der var intet til eventuelt. 


